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MIĘDZYLESIE.  Pierwsze  z  cyklu  spotkań  na  temat  ochrony  przeciwpowodziowej  ziemi
kłodzkiej  należało do bardziej  emocjonujących.  Do Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury
przybyli na nie przede wszystkim mieszkańcy z tych miejscowości, które mogłyby stanowić
obszar lokowania przyszłych suchych zbiorników.

Przedstawiciele RZGW – Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie,  w tym kierownik
jednostki realizującej projekt Ryszard Malarski, zapewnili, że nie ma żadnych decyzji dotyczących
lokalizacji zbiorników, ich liczby i wielkości, tym bardziej wysiedlenia ludności. Koncepcja związana
z ochroną ziemi kłodzkiej przed powodzią wciąż się rodzi, a gdy nabierze pierwszych kształtów,
zostanie poddana konsultacjom społecznym. Powinny one zacząć się może jeszcze w tym roku, a na
pewno w przyszłym.

Uczestnicy spotkania, w tym władze gminy międzyleskiej są za tym, aby projektowane inwestycje
odbywały się jak najmniejszym kosztem środowiska. Akcentowali, że konieczne jest wykorzystanie
zasobów leśnych jako naturalnych rezerwuarów wody, uporządkowanie cieków, przebudowa koryt
rzek…
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PS. Relacja ze spotkania ukaże się w Telewizji Kłodzkiej
 


